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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji do Spraw Kontroli Państwowej (nr 60)
17 kwietnia 2013 r.
Komisja do Spraw Kontroli Państwowej, obradująca pod przewodnictwem posła 
Mariusza Błaszczaka (PiS), przewodniczącego Komisji, zrealizowała następu-
jący porządek dzienny:

– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu wniosku Prezesa Najwyższej Izby 
Kontroli o powołanie pana Stanisława Jarosza na członka Kolegium Najwyż-
szej Izby Kontroli.

W posiedzeniu udział wziął Jacek Jezierski, prezes Najwyższej Izby Kontroli wraz ze współpracow-
nikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Tadeusz Cieśluk i Tadeusz Oset – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji do Spraw Kontroli Państwowej. 
Witam serdecznie państwa posłów, witam naszych gości z panem prezesem Jezierskim 
na czele. Stwierdzam kworum oraz przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komi-
sji wobec niewniesienia do nich zastrzeżeń.
Czy są uwagi do porządku dziennego posiedzenia? Nie widzę. Porządek obrad został… 

Jest uwaga pana prezesa. Proszę.

Prezes Najwyższej Izby Kontroli Jacek Jezierski:
Jeśli chodzi o porządek, to chciałbym poinformować wysoką Komisję, że pani profesor 
Skąpska na razie wycofała swoją kandydaturę. Powiedziała, że jest bardzo zaintereso-
wana pracami w Kolegium, ale ze względu na obowiązki doszła do wniosku, że dopiero 
w przyszłym roku mogłaby podołać również temu obowiązkowi. Oficjalne pismo przyśle, 
a telefonicznie uzyskałem od niej taką informację, rozmawiając w poniedziałek.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS): 
Rozumiem, dziękuję bardzo.
Przystępujemy do realizacji porządku obrad. Punkt pierwszy – zaopiniowanie dla 

Marszałka Sejmu wniosku Prezesa Najwyższej Izby Kontroli o powołanie pana Stani-
sława Jarosza na członka Kolegium Najwyższej  Izby Kontroli. Pani Marszałek skie-
rowała do mnie pismo: „Na podstawie art. 22 ust. 2 ustawy z dnia 23 grudnia 1994 
o Najwyższej Izbie Kontroli kieruję do Komisji do Spraw Kontroli Państwowej wnioski 
Prezesa Najwyższej Izby Kontroli o powołanie na członków Kolegium Najwyższej Izby 
Kontroli pani profesor doktor habilitowanej Grażyny Skąpskiej i pana Stanisława Jaro-
sza w celu przedstawienia opinii”. Rozumiem, że sprawa opinii wobec kandydatury pani 
procesor Grażyny Skąpskiej jest nieaktualna, a więc zaopiniujemy wniosek o powołanie 
pana Stanisława Jarosza. 
Bardzo proszę pana prezesa Jacka Jezierskiego o przedstawienie kandydatury.

Prezes NIK Jacek Jezierski:
Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, wysoka Komisjo, chciałem przedstawić kandy-
daturę pana Stanisława Jarosza, który jest wieloletnim pracownikiem Najwyższej Izby 
Kontroli. Zaczynał pracę w NIK 11 lat temu, początkowo na stanowisku kontrolerskim, 
przez 3 lata był doradcą w Departamencie Budżetu i Finansów, następnie jego bogata 
kariera w NIK koncentrowała się wokół funkcji kierowniczych. W latach 2004 – 2006 
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był dyrektorem Delegatury NIK w Gdańsku, a następnie, w roku 2006, wygrał kon-
kurs na dyrektora Departamentu Gospodarki, Skarbu Państwa i Prywatyzacji i funk-
cję tę pełnił do czasu powołania stanowisko wiceprezesa w Najwyższej Izbie Kontroli, 
co nastąpiło w październiku 2007 roku. Funkcję tę pełnił przez 4  lata, do czasu, gdy 
nowelizacja ustawy o Najwyższej Izbie Kontroli wygasiła stosunek powołania wszystkich 
wiceprezesów tamtego okresu. 
Był również członkiem Kolegium Najwyższej Izby Kontroli w latach 2005 – 2011, czyli 

w okresie, kiedy pełnił funkcję dyrektora, początkowo delegatury w Gdańsku, a następ-
nie Departamentu Gospodarki, Skarbu Państwa i Prywatyzacji. 
Zanim rozpoczął pracę w NIK, był przez jedną kadencję senatorem i pełnił również 

funkcję sekretarza Senatu w tym okresie. Ma również doświadczenie w samorządzie, 
w latach 1990 -1997 pełnił funkcję radnego i burmistrza miasta Międzyrzecz Podlaski. 
Z wykształcenia  jest  ekonomistą,  specjalizuje  się w rachunkowości  i zarządzaniu, 

w tym przedsiębiorstwami, gdzie również przez pewien okres pracował jako członek rad 
nadzorczych i rad wierzycieli. Ma rozległą wiedzę w zakresie rachunkowości i sprawoz-
dawczości budżetowej, potwierdzoną praktyką i szkoleniami oraz egzaminami w Krajo-
wej Izbie Biegłych Rewidentów.
Spełnia wszystkie wymagania, jakie stawiamy przed członkiem Kolegium, w związku 

z czym pozwalam sobie rekomendować kandydaturę pana Stanisława Jarosza na członka 
Kolegium bieżącej kadencji.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej 
sprawie? 
Pan przewodniczący Kania, proszę.

Poseł Andrzej Kania (PO):
Dziękuję  bardzo. Panie  przewodniczący,  szanowni  państwo,  pewnie  nie  powiem nic 
nowego,  jeśli podziękuję panu prezesowi Najwyższej Izby Kontroli za przedstawienie 
takiej kandydatury na członka Kolegium NIK. Przez tych kilka  lat, w ciągu których 
mam przyjemność pracować w tej Komisji, ale i współpracować z panem Stanisławem 
Jaroszem, widać było pełen profesjonalizm,  jeśli chodzi o pracę, przygotowanie, cały 
obszar merytorycznej  działalności,  z którą  się  spotykamy  podczas  posiedzeń Komi-
sji. Dlatego też zwracam się do kolegów, wszystkich członków Komisji z myślą, że jest 
to kandydatura, która nie podlega dyskusji i – jak powiedziałem – bardzo dziękuję za nią.
Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Dziękuję. Wysoka Komisjo, proponuję, by Komisja pozytywnie zaopiniowała kandyda-
turę pana Stanisława Jarosza na członka Kolegium Najwyższej Izby Kontroli. Jeżeli nie 
usłyszę sprzeciwu, uznam, że moja propozycja została przyjęta. Sprzeciwu nie słyszę. 
Stwierdzam, że Komisja przyjęła opinię.
Dziękuję panu prezesowi, dziękuję także panu prezesowi Jaroszowi.
Proszę państwa, drugi punkt porządku obrad – sprawy bieżące. Czy sprawach bieżą-

cych ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie słyszę.
Stwierdzam, że porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. Informuję, że proto-

kół posiedzenia z załączonym pełnym zapisem jego przebiegu będzie do wglądu w sekre-
tariacie Komisji w Kancelarii Sejmu.
Zamykam posiedzenie. Dziękuję bardzo.


